

Dagsorden Bestyrelsesmøde 21.8.24 kl. 19.00

Deltagere: Heidi, Eddie, Lars, Jens (afbud Vibeke og Nina)

Dagsorden:

1. Ref. fra sidst gennemgås
2. Økonomi + budget (Vibeke sender relevant materiale til Heidi)
3. SMS fra HF Nørrevænge
4. Ref. fra formandsmøde m. kredsen
5. Havecontainere (Lars)
6. Fælleshuset
7. Års hjul / Fællesarbejde
8. Høstfest
9. Stenmel på stierne (Eddie)
10. Møde vedr. P-forbud. Vi har haft besøg af politi + socialdemokrat Michael Harbøl
11. EVT
12. Næste møde

## **1. Ref. fra sidst gennemgås**

Heidi udsætter ny hjemmeside til vinger.

Vi har modtaget faktura fra VVS, men denne skal deles i 2. Lars sørger for dette.

Heidi og Vibeke aftaler møde mhp. Din forsyning og Salg af Mågeparken 4.

Heidi har forsøgt at kontakte de 3 lejere med restance uden at træffe disse hverken på sms eller opkald. Forsøger igen.

1 have tilmeldt havepræmiering. Afventer at høre fra Kredsen.

Banko 11.8. i Fælleshuset. 5 deltog inkl. 2 fra bestyrelsen.

## **2. Økonomi + budget (Vibeke sender relevant materiale til Heidi)**

Ikke sket meget siden sidste møde. Økonomien ser godt ud og budgettet overholdes.

## **3. SMS fra HF Nørrevænge**

HF Nørrevænge vil udjævne huller i Mågeparken 31.8. og i den anledning spørger de om vi kan stille med hjælpere.

Derudover vil de lukke for parkering fra torsdag 29.8. Dette stiller vi spørgsmålstegn ved om de overhovedet har lov til.

Vi ønsker dog ikke at være med til at dække udgifterne da vi i samarbejde med HF Nørrevænge har aftalt at renovere hele Mågeparken (på vores matrikel) ved hjælp fra entreprenør. Vi har indhentet tilbud til dette men da vi ikke har haft det på generalforsamling til godkendelse, kan

dette først effektueres efter vores GF i februar. Dette er meddelt Nørrevænge. Og arbejdsdagen 31.8.24 aflyses derfor.

Der aftales møde de 2 bestyrelser imellem i løbet af vinteren mhp. sæson 2025.

## **4. Ref. Fra formandsmøde m. kredsen**

Ny bestyrelse og ny formand. De informerede om tavshedspligt, hvilket er vigtigt når man sidder i en bestyrelsen. Dog kendte de ikke konsekvensen ved overtrædelse af denne. De vil nedlægge kreds telefonen, da denne ikke benyttes, men stor modstand fra samtlige haveforeninger.

## **5. Havecontainere (Lars)**

Ved besøg af Mogens Lorendsen i forbindelse med besigtigelse af have til havepræmierne talte Lars med Mogens om havecontainere. Mogens var overrasket over at vi stadig har en havecontainer. Bla. fordi der i HF Parkens ordensregler står at have lejere (HL) bør have kompostbeholder på eget havelod.

Tanker om der skal afmeldes havecontainer – ca. 3 x 5.000,- kr. pr. år. og så HL selv skaffer sig af med affald eller om der skal laves fælles komposteringsanlæg i foreningen.

Dette punkt medtages på næste GF.

## **6. og 7. Fælleshuset - Års hjul / Fællesarbejde**

Heidi undrer sig over den lave tilmelding til både fællesarbejde og fællesarrangementer.

Hvad skal vi med Fælleshuset hvis ingen ønsker fællesskab og ingen vil leje lokalerne.

Ændre forretningsstrategi, leje ud til klubber fx?

Hvad forstår de enkelte HL ved det at have en kolonihaveforening? Hvad ønsker man af fællesskab.

Forslag til "DEBAT AFTEN" i Fælleshuset med deltagelse af Mogens Lorendsen som kan berette om andre haveforeninger og han vil tillige fungere som ordstyrer.

TEMA denne aften "FÆLLESSKAB"

Dato: xx.xx.25 kl. 19.00 i Fælleshuset med spisning.

Menu: Chili con carne. Vand og øl.

Opstarts hygge.

## **8. Høstfest**

Der har været meningsmåling på FB og der har været sendt e-mail ud med "sidste nyt" og da der på nuværende tidspunkt kun er tilmeldt 15+3 inkl. 4 fra bestyrelsen til Høstfest 7.9.24 aflyses denne. Dette meddeles på FB og via e-mail.

## **9. Stenmel på stierne (Eddie)**

Der er afsat 20.000,- kr. til renovering af stierne. Der er indhentet tilbud fra entreprenør og dette udføres snarest. Eddie er tovholder på projektet.

Der er i budgettet ikke råd til at få alle stier udbedret i år, hvorfor det primært vil være stierne fra Stormgade der får en omgang.

Der bestilles i samme omgang 1 extra M3 Stenmel til at lappe ruller rundt omkring.  
Eddie indhenter tilbud på resten af stierne, som kommer på GF til februar 2025.

## **10. Møde vedr. P-forbud. Vi har haft besøg af politi + socialdemokrat Michael Harbøl**

Heidi har holdt møde med ovennævnte, som er uforstående overfor at vi ikke skulle være part i sagen. Derudover forstår han ikke at det vurderes at der ikke kan nedsættes hastighedsbegrænsning til 50 km/timen på strækningen og der er også rigelig plads til en parkerings lomme langs haveforeningen, da der i tidernes morgen var planer om at der skulle køre en sporvogn på midten af vejen.

Derudover undrer han sig over at Park og Mobilitet ikke er kommet med løsningsforslag til anden parkeringsmulighed, som de skriver i afslag om nedlæggelse af P-forbuddet. Han mener heller ikke at P-forbuddet er en varig løsning. Han vender tilbage.

## **11. EVT**

En HL har fået godkendt en byggeansøgning i tidligere bestyrelses periode, men denne er ikke gyldig da der hverken er dato eller underskrift på. Eddie laver ny byggeansøgning på foreningens regning mhp. at kunne søge ibrugtagning på dette projekt. HL informeres.

Heidi skal finde ”kursus for kasserer 2

Heidi køber barselsgave til bestyrelsesmedlem Nina, der har født en datter.

## **12. Næste møde 4.9. 24 kl. 17.00**